
  Interpellation 2021-09-23 
   

Interpellation till bildningsnämndens ordförande Lars Mikkelä 

angående nedläggningen av förskolor 

 

Med anledning av den senaste tidens debatt kring nedläggningen av förskolor i Trelleborg har ett par 

frågor dykt upp. Det är inte helt tydligt var och när beslut om nedläggningarna har tagits. 

Lokalförsörjningsplanen är ett dokument som kan vara vägledande. 2020 nämns Pilekvisten och 

Klöverns förskola i samband med att man vill bli av med paviljonger. Det finns däremot inte klart 

utsatt att det skall vara en nyetablering av ett privat alternativ. Det som nämns är ombyggnader för 

att kompensera dessa förskolor.  

Om det 2020 var klart att man ville göra dessa förändringar som nu ligger på bordet så kan man fråga 

sig varför man inte tydligare ser till att personal och vårdnadshavare får information om detta. 

Mot bakgrund av bland annat detta vill vi veta följande:  

 Vilket uppdrag har du som nämndsordförande gett förvaltningschef att kommunicera 

kommande förändringar med personalen och vårdnadshavarna? 

 Vad hände med förstudien av Prästkragens och Ängens förskola och vad sa den? 

 Har detta ett samband med att fler privata aktörer tex IES väljer att etablera och erbjuda 

verksamhet? 

 När ni tvingas till samtal med vårdnadshavarna, varför väljer ni inte att ta med personal från 

förvaltningen som kan bistå med fakta och svar? 

 Är ni nöjda med hur ni hanterat detta, med tanke på den oro ni har skapat hos våra 

medborgare? 

Cecilia Dahl-Andersson 

 


